
  
REFERAT FRA PEISMØTE I YRKESTJENESTEN 

 

 
Møtetid:  Tirsdag 31. oktober 2023 kl. 18.30 
Møtested:  Svein i Jørgen Moes vei 
 
Deltakere: Svein, Arnfinn, Jan Th, Olena og Svein Eystein 

 
Referat til: Deltakere, Ingrid Solberg, Olav Simon, Sigmund Leine, Hanne Witsø, Bjørn Solhjem, 

Anne Lise Rian, Ove Erik Helgesen og Parviz Salimi. 
 
Forfall: Magnar og Øivin 

1. Forslag til møteprogram: 

Foredragsholder Tema Felles Ansvar 

Bernt Gran Spritbrenning på Ask JA Sigmund 

Bergstrøm Turbinen i fossen, ny fangdam og utvikling i 
strømpriser 

JA Jan Th. 

 Besøk på noen av de historiske gårdene i 
distriktet 

JA Hanne S.  

Bjørn Vollleng Omvisning på Ringerike VGS. Foredrag om 
skolens utfordringer? Eller en presentasjon av 
idrett eller kulturlinje 

JA Arnfinn 

 Hva er visjonen med USN på Ringerike? Eller hva 
tenker USN om Ringerike som reiselivsmål? 
Besøk på skolen 

JA Svein S 

Reni Karoline 
Odden 

Foredrag om Frivillighetens Hus (Omvisning?) JA Svein Eystein 

Skarstein Utbygging på Tandberg/Tandberghøgda JA  

 Hov Ungdomsskole JA Magnar 

Jens Veiteberg Bovieran JA Svein Eystein 

Jostein 
Nybråten 

Omvisning nytt vannverk JA Jelena 

Arne Andersen Omvisning og skyting på Ringerike Skytterklubb - 
Butentjern  

JA Jelena 

Magnus Nilholm Erfaringer etter Hans og Hans etterfølgere JA Magnar 

Medlemmer Egoforedrag med gamle  President 

Øyvind 
Nordstrøm 

Ny kulturstrategi i Ringerike Kommune JA Magnar 

Jan TH & Bjørn 
Olav 

5G – hva betyr det for oss? JA Jan Th. 

2. Forslag til RYLA-kandidat:  
Jasmin Alizi – datter av Jelena 
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3. Evaluering av Rotary-året så langt:  
Forbedringspunkter for resten av Rotary-året? 
Presidenten bør slippe å være Programansvarlig. Lærdom for neste år. Vi bør ha mål om å 
finne presidenter som ikke har vært i rollen! 
Tips og råd til presidenten: 
Er det mulig å lage en kalender som koordineres med medlemmenes kalender? Jelena har 
innspill til dette. Jan Th. foreslår å bruke «Spond» som benyttes av HBK og AP-Ringerike 
Få fart på møtene: 
Hybride møter har vi for lenge siden besluttet… 
For å få i gang de som er medlem – kan vi tildele faddere som ringer før møte? 
Vi gjentar spørsmålet – Finnes det retningslinjer for medlemsfaddere? 
 

4. Forslag til nye medlemmer: 
Hvordan kan vi best følge opp aktuelle kandidater? 
- Kjetil Hermansen – Svein Eystein 
- Oksana Sulcka – Jelena, Bjørn & Svein Eystein 
- Linda Thunshelle – Svein Eystein 
- Håvard Moen – Svein Eystein 
- Ivar Blystad – Jan Th. 
- Stine Sveberg – Svein Eystein 
- Johannes Sangnes – Svein S 
- Bjørn Volleng – Arnfinn 
- Knut Gunnar Larsen – Svein Eystein 
 
Hanne S. – har vi en liste på de som er forespurt/vi ønsker å forespørre! 
 

5. Avtale vertskap for peismøtene i februar: 
Februar: Magnar 

 

 

Hønefoss, 29. august 2023 

Svein Eystein 
(sekr etc) 


